
Protokoll 

Styremøte i Norges Bryteforbund 
Onsdag 06.11.2024 
Ullevål 
 
 

Tilstede: 
 
Tom Ljosåk   Visepresident 
David Eilertsen,  Styremedlem   
Gudrun Høie   Styremedlem 
Roger Pettersen  Styremedlem  
 
Knut-Andreas Kran   Varamedlem 
 
 
 
Morten Sandnæs           Generalsekretær 
Erling Strand (under sport) Sportssjef 

 
Forfall:   
Anette Kure    President  
Christian Andresen  Styremedlem  

Karin Boine   Varamedlem 

 

 
Saksliste: 

SAK 2024.82  B  Godkjennelse av dagsorden 
 

Beslutning: 
Forslaget til dagsorden ble godkjent 

SAK 2024.83  B  Godkjennelse av protokoll 
Styreprotokoll fra 16/10 ble behandlet. 

 
 
Beslutning: 
Protokollen fra 11/9 ble godkjent 
 

SAK 2024.84  R  Rapport – Administrasjon 
• NIF 

o Har sendt inn våre barneidrettsbestemmelser for å få 

re-godkjent disse 

o Anette og Morten deltar på ledersamling i november. 

o Idrettsting i Oslo 23.-25. mai 2025. Kandidater til 

idrettstyret bes sent til valgkomite senest 15. 

desember. 

 

• UWW/Nordisk samarbeid 



o Ordinær kongress avholdt i Albania 27. okt. Anette 

ble ikke innvalgt til UWW styret. Har i etterkant 

kommet en del kritikk mot Presidenten for Europa. 

Han har ikke klart å samle landene bak «våre» 

kandidater, på samme måte som de øvrige 

kontinentene. 

o Nordisk U17 og U20 blir arrangert i Bjølsenhallen 2-

4 mai. Sportsklubben 09 er teknisk arrangør med 

bistand av forbundskontoret. Arrangementsmøter 

med klubben er avtalt 

o  

 

• Annet adm 

o Oppfølging av varslingssak mot en tillitsvalgt. 

o Nye kontorer i løpet av november 

o Vi holder på å lage en plan/kalender for webinarer 

(klubbdrift) de neste månedene 

o Utdeling av priser (Kolbotn Cup) 

o Ny klubb/HK-gruppe i Julebygda IL (Rogaland) 

o Venter fortsatt på avklaring fra NIF om nystartet 

gruppe i Hammarøy (opptatt i 

Bedriftsidrettsforbundet). 

 

• Para 

o Videobank og aktivitetshefte publisert på våre 

hjemmesider og delt. 

o Kurset “Innføring i paraidretten” gjennomført 23.10. 5 

personer fra fem ulike bryteklubber deltok.  

o Emil og Emilie på workshop med Stiftelsen VI 25.10 

o Emil til stede på Gulset Cup. 3 parautøvere gikk 

kamper (Gulset BK og SP09).  

o Emilie på klassifiseringsseminar 25.-26.10 

o Emil og Emilie på nettverkssamling med para-

rådgivere i idrettskrets og særforbund 

o Åpen kampsportdag i Trondheim 9.11. Nidarø 

Håndbak og Trondheim Bryteklubb stiller med 

aktivitet.  

o Møte med Blindeforbundet 6.11. om ledsagerkurs. 

o Emilie fått plass og skal på Idrettslederkurs (ILK) 21.-

24.11. 

o I forbindelse med opphold i Albania har vi fått vite at 

Frankrike har et stort engasjement for Parabryting. 

Vi er invitert til samarbeid/utvikling og ikke minst få 

tilgang til deres arbeid. 

 

• Sandbrytekomiteen 
o  

 

• Sumo 

 



o Europacupen i Norge 9. november på Gjerdrum. 

Cupen er kun for senior.  

 

o Japans ambassadør vil overvære stevnet, 

åpningstale fra Anette. 

 

• Håndbak 

o Norges Cup 2025 avsluttes førstkommende helg 

med Power Arms i Skien. Det er 122 personer 

påmeldt (346 enteries). 

o Terminlista for 2025 ser slik ut: 

▪ Over the Top (NC#1) på Skei i Jølster 18. 

jan. 

▪ Hardanger Open (World Cup & NC#2) på 

Lofthus 14. og 15. feb. 

▪ NM (NC#3) i Eidfjord 29. mars 

▪ EM i Romania 30. mai - 9. juni 

▪ Iron Arms (NC#4) på Lillehammer 23. aug. 

▪ VM i Bulgaria 10.-23. sept. 

▪ Kings & Queens of the North (NC#5) i 

Harstad 18. okt. 

▪ Åpent Nordisk Mesterskap (NC#6) på 

Gardermoen 22. nov. 

 

• Fristil menn 

o   

 

• Dommerkomiteen 

o Omfordeling av ansvar 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning.. 
 

 

SAK 2024.85  R  Rapport Sport 
 
Erling orienterte om sportslig status. 
  

o Senior herrer: 

▪ U23-VM: Exauce Mukubu 87kg, tap 6-1 mot 

DEN, ingen rekval. Ludvik-Herman Gunheim 

Hatland, 77kg, tap 8-0 mot UZB, ingen rekval.  

▪ Senior VM: Håvard Jørgensen 72kg, tap 3-1 mot 

CHN, ingen rekval. 

▪ 3 kandidater, Roman Zgardan, Juha 

Lappalainen, Leon Kessidis. Roman Zgardan på 

besøk i Norge fra 06.11 – 09.11. 

▪ Individuelle samtaler – primo november 

o Senior damer: 



▪ U23-VM: Othelie Høie 59kg, seier 11-0 mot 

CAN, seier 10-6 mot MAR, tap 5-2 mot ITA, 

ingen rekval. Ingrid Bergh Skard 65kg, tap 2-1 

mot SRB, ingen rekval. 

▪ Senior VM: Othelie Høie, 59kg, stilte ikke pga 

skade.  

▪ Individuelle samtaler gjennomført.  

 

o Ungdom / junior: 

▪ Det jobbes med sesongplan, uttakskriterier og 

egenandelsbudsjett for 2025, vil bli informert om 

på informasjonsmøte medio november. 

   

o «Sentralisering 19-23» gresk romersk 

▪ «Konsept» som startet 01.09.24 med Pål som 

ansvarlig. Er nå gjennomført evaluering med 

forslag for endringer fra 01.01.25. Endelige 

endringer/utvikling vil også bli påvirket av ny 

trener senior herrer. Informasjon om «konseptet» 

og evaluering høst 2024 ligger i styremappa. 

 

o «Jenteløft 2024 – 2032» 

▪ Etablert rammeverk og «konsept» for et 

tydeligere arbeid med rekruttering, utvikling, 

kompetanse og ressurser for norsk jentebryting.  

▪ Presentasjon er lagt i styremappa.  

▪ Vil bli presentert mer i dybden på et senere 

styremøte.  

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning. 
 
Erling/Morten har fullmakt til å ansette senior herretrener ut fra 
presentasjonen som er gitt på aktuelle kandidater. 
 

SAK 2024.86  B Økonomi 
Status pr 051124 ligger i styremappa 
 
Gjennomgang av utkast budsjett 2025 
 
Avtale med A-media 

 
Status markedskomite 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 
 
Budsjett for 2025 ble vedtatt. Vil være en budsjettrevidering etter 
tildeling av post 2, 3 og 4 i februar. 
 



SAK 2024.87  B Styreoppnevnte komiteer 
 
Forslag på gjenværende komiteer 
 
 
Stevnesekretær komite: 
 
 
Teknisk komite: 
 
 

Beslutning: 
Stevnesekretærkomite. Anette kontakter potensielle kandidater 
  
Teknisk komite; alle i styret bruker sitt nettverk til å finne personer. Vi 
lager en enkel rollebeskrivelse. 
 
 

SAK 2024.88  B Operasjonalisering av langtidsplan 
Adm har tatt utgangspunkt i langtidsplan, laget delmål og strukturert 
plan, slik at den kan brukes i daglig arbeid. Utkast til plan/struktur ligger 
i styremappa. 
 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 
 

SAK 2024.89  B VM HB 2028 og Bryting 2030 
Har fått tilbud om sponsoravtale hos Thon, med forutsetning HB VM. 
Venter fortsatt på prisforslag rom og fullpensjon. Har fått mulighet til å 
delta i Like Muligheter prosjektet igjen. Er tipset om mulighet til å søke 
om midler via Olav Thon Stiftelsen. 
 
Venter fortsatt på pristilbud etc fra Oslofjord Convention senter. 
 
Foreløpig ikke lagt ut noe om støtteordninger store internasjonale 
mesterskap fra KUD. Ryktene sier at det avventes en ny ordning. 
Morten og David deltar på arrangementsdagen til Innovasjon Norge 
den 7 november 

 

Beslutning: 
Styret tok informasjonen til etterretning 

 
 

SAK 2024.90  B Eventuelt 
 
 
 
Mer var ikke til behandling. 
 
 



Oslo, 06.11.2024 
 
 
 

   Tom Ljosåk    Gudrun Høie 
   Visepresident    Styremedlem 
 
 

   
David Eilertsen  Knut-Andreas Kran   Roger Pettersen  
Styremedlem    Varamedlem    Styremedlem   
 
 
 

Morten Sandnæs 
Generalsekretær 


